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Verslag 
(vergadering via videoconferentie d.d. 21/09/2022). 
Begin om 20u30 
 
Aanwezig: Gerit Batsleer, Karin Larnoe, Walter Van Boven en Patrick Baeke . 
Verontschuldigd: Kathleen De Wolf en Erna Odts. 
 
 
1.Evaluatie voorbije kampioenschappen. 
-------------------------------------------------- 
K.V.V.Masters.  
 
Dit K.V.V. was tevens een puike organisatie met 286 deelnemers en vanwege de 
Masterscommissie een oprechte dank! 
Het was enorm slecht weer wat sommige nummers uiteraard niet ten goede kwam.  
Bij het discuswerpen stonde de tent met de meetapparatuur niet goed opgesteld. In 
het vervolg best een betere locatie kiezen naast de kooi is aangewezen. 
Bij de 5000 meter was er een kleine hapering wat niet de fout was van de 
organisatie. Enkele tijden waren niet juist geklokt. 
 
Maar zoals eerder gezegd: Puike organisatie!!! 
 
2.Ledenbestand Masters. 
------------------------------- 
Walter gaat aan de K.B.A.B. vragen naar de ledenbestanden van 2019/2020 en tot op 
heden. We willen hiermee onderzoeken of Corona al dan niet gesnoeid heeft in de 
atleten. 
 
3.Master van het jaar. 
--------------------------- 
Ontwerp van puntensysteem uitwerken lijkt de boodschap. Klassement? Ranking? 
Puntensysteem? Andere? 
Er is een stroeve samenwerking met de L.B.F.A.; Enkel een atleet van de V.A.L. te 
verkiezen wat ons betreft. 
We stellen voor om 1 week voor de verkiezing een vergadering in te lassen hierover 
en dat zal dan in de buurt van 1 december zijn. Wordt vervolgd. 
 
4.Samenwerking met de L.B.F.A. 
---------------------------------------- 
Wij vinden de samenwerking met Michel Vandenhende zeer positief! Laat dit 
duidelijk zijn. Met de resterende leden hebben we spijtig genoeg geen contact en 
we vinden dit onaanvaardbaar voor een goede samenwerking in het belang van alle 
Masters. De samenwerking is op zijn zachtst gezegd zeer stroef …….. 
De voorzitter heeft zelfs geen contact nog met ons opgenomen!!!!! 
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Er zijn mails verstuurd reeds van onze kant om dit kenbaar te maken naar de V.A.L. 
commissie. 
 
5.Allerlei. 
------------ 
WK Tampere in Finland. 
Patrick was daar aanwezig en vond, net als vele andere atleten, dat de organisatie 
voor de werpers op TESC onprofessioneel waren. Er werden zelfs indoorcirkels 
gebruikt die 11 cm hoger lagen dan de begane grond en dus in feite niet 
reglementair zijn voor records. Tevens was er 1 dag onophoudelijke regen wat de 
cirkels spekglad maakten en ondanks dit dus de competities moesten doorgaan van 
de dienstdoende safety officer. 
 
Teamleader: Inschrijvingen afgelopen voor Internationale competities? Dan een lijst 
opstellen met de Belgische deelnemers en een teamsvergadering inlassen lijkt het 
beste. 
 
De Masterscommissie betreurt te moeten vaststellen dat hun advies niet wordt 
gevraagd voor de veldloop- en zomerkalender en dit is wel bij de atletencommissie 
gebeurt. 
 
BK Masters, PK O-VL en W-VL ; voor 2 provincies is een open PK op 5 verschillende 
datums wat de Masterswedstrijden uiteraard bevorderd. 
Limburg is afgeschaft wegens te weinig deelnemers. 
 
Op vraag van sommige Mastersatleten wordt er gevraagd om een B.K. centraler te 
organiseren. Wordt bekeken en opgevolgd.  
 
Voorstel voor eind november een online vergadering in te lassen met alle PC 
afgevaardigden ivm de wedstrijdkalender voor PK’s. 
 
Tot slot willen we een bedanking sturen naar OB voor hun organisatie van het BK en 
het K.V.V.  
 
 
De vergadering neem een einde om 22u15 
 
 
                  
                   


